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Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
                                                            
                                                                                                          
                                                            
                                                                 Interpelacja 
 
 
                                                                                             Roman Ciepiela 
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 
 
 

Zwracam się z wnioskiem o udostępnienie informacji dotyczącej Areny Jaskółka 
Tarnów. Proszę o dane dotyczące liczby wydarzeń, które odbyły się w Arenie 
Jaskółka Tarnów od początku jej istnienia oraz liczbie osób, które odwiedziły obiekt. 
Proszę również o informacje ile do tej pory kosztowało utrzymanie Ateny Jaskółka 
Tarnów oraz ile do tej pory wygenerowała ona przychodu.  

    
 
                                                                                                    Z poważaniem  

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 
               /-/ Angelika Świtalska 
 
 
 
 
 
                                                                                                          
                                                                                                 
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 

 

 

 


